
Fra  LaRouche-bevægelsen  17.
nov. 2014:
Vi  må  være  mennesker,  som
skaber Solsystemet
på en ny måde
 

Under  sin  diskussion  med  bevægelsens  aktivister  på  den
nationale  telefonkonference  i  går,  søndag,  havde  LaRouche
følgende bemærkninger:

Tendensen har været at overvurdere det potentiale, som fjenden
repræsenterer. Faktisk er fjenden bankerot, og vi vil ikke
tage os af disse vore fjenders bankerotte forhold, inklusive
republikanere. Det vigtige er at komme af med dem; bare bliv
af med dem. Pointen er, at der ikke er nogen gyldige aktiver i
det republikanske partis hænder, for eksempel. De har ingen
aktiver. Dette er blot en håndlanger-operation.

Hvad vi må gøre, essentielt, er at få en kombination af, hvad
vi er ved at danne mht. det eurasiske område, inkl. Putin
osv., og det, vi har i Sydamerika osv.; det er tilstrækkeligt.
Vi behøver ikke disse andre fyre. Vi behøver ikke at slås med
dem. Vi fejer gaden med dem, men vi vil ikke spilde vores tid
med et skænderi for at forsøge at håndtere dem: de er allerede
bankerot! London er allerede bankerot, totalt bankerot! Så
hvorfor forsøger vi at komme ind i dette område, hvor vi
debatterer spørgsmål med disse kryb? For hvad de har, er væk,
det er allerede væk.

Pointen er, at det planetariske system har to niveauer. Det
ene niveau er det, som Putin og Kina står for. Det er det
centrale punkt i det niveau. Det er der. Det eksisterer, det
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er etableret. Så vi behøver ikke debattere det, eller gå på
kompromis med den anden side. Vi må blot forstå, at den anden
side må ødelægges, må erstattes. Det er det hele.

Og at få munden fuld ved at forsøge at argumentere med disse
fyre, eller true dem, eller larme op imod dem, er spild af
tid. For så fungerer vore hjerner ikke; vore hjerner bliver
afledt af denne form for såkaldte spørgsmål. Forlad disse
spørgsmål om »enkeltspørgsmål«. Glem dem! Vi må vende om og
droppe disse fyre. Vi ønsker at droppe dem. Vi ønsker at
droppe det Republikanske Parti. Se, det er en vigtig ting at
gøre. Drop Det britiske Imperium, det er vigtigt at gøre.

Der, hvor vores styrke ligger, er i vores forpligtelse over
for visse andre nationer, som allerede er vore allierede, og
som inkluderer Rusland og Kina, som inkluderer disse andre
lande i BRIKS, som vi har med at gøre. Det er, hvad vi ønsker
at holde os til. Lad være med at blive viklet ind i en hed
retorik om, hvad fjenden laver. Fjenden er dømt til undergang.
Lad være med at involvere din hjerne med fjendens problemer.

Der er spørgsmål her, som de fleste af vore medlemmer ikke er
stoppet op for at forstå. De har ikke forstået, hvad disse
principper  er,  og  derfor  blokerer  de  disse  ting,  ved  at
forsøge  at  lave  støj,  lave  kast,  positioner,  når  de  ikke
indser, hvad vi allerede repræsenterer, og hvad vi allerede
har. Det er, hvad vi behøver. Hold op med det her retoriske
spil. Det retoriske er værdiløst, eller næsten værdiløst.

Det, vi må gøre, er at organisere, hvad vi må organisere,
ikke, hvad vi skal gøre for at banke fjenden. Vi har vore
allierede, så lad os holde os til vore allierede. Glem alt det
bras …

Der er to ting, som vi må håndtere, de seriøse ting, som Kina
repræsenterer med sit rumprogram, deres generelle rumprogram.
Det er vigtigt. Det kinesiske program for udvikling af rummet
er blandt de vigtigste spørgsmål på planeten, for planeten,



netop nu. Der er andre, tilsvarende spørgsmål. Og der er også
spørgsmålet om solsystemet, Kepler-systemet. Vi vil ikke [i
fremtiden] benytte den form for instrumenter, som hidtil har
været populære blandt mennesker, for de har været tilbage. Vi
vil ikke føre mennesket ind på en tilbagestående rute af den
type, som de hidtil har tenderet mod at involvere.

Man må se på Kepler. Hvis man ikke er bevidst om Kepler-
spørgsmålet, hvis man ikke er bevidst om forskellen, hvad det
er,  der  er  foregået  med  Kinas  rumprogram  –  det  er  det
fremskudte grænseområde. Det er de ting, som kommer til at
skabe fremtiden. Og at uddanne folk i disse idéer er det, som
er vigtigt. Disse spørgsmål er det, som skal fremlægges. Dette
er nye spørgsmål, ikke ordskvalder. Glem ordskvalderet!

Vi må tage en form for koldblodig, effektiv terapi, som ikke
er baseret på at sprænge ting bort, sprænge ting indadtil. Vi
må være mennesker, som vil skabe solsystemet på en ny måde,
sådan, som Kina nu forsøger at gøre, og er i færd med at gøre
med deres rumprogram. Det er den slags ting, som er vigtige.

Glem de gamle spørgsmål. Lad være med at spilde jeres vejr på
at skændes med disse gamle slyngler. Jeg har nogle meget bedre
spørgsmål til jer.


